
 

 

 

 

 

 

    Protokoll 
    Botkyrka Brukshundklubb 
    Styrelsemöte 2005 – 11 – 22. 
 
Närvarande.  Ej närvarande. 
Lena Jernström Silva Holmér 
Lars-Erik Johansson Jeanette Liljebäck 
Ulrik Bergquist 
Kerstin Sundberg 
Anna Carlson 
Jenny Mellåker 
Vanja Ljung 
Ulrika Pettersson 
Robert Carlson 
Crister Rosenberg 

 

§ 1. Mötet öppnas. 
 Ordföranden hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 2. Dagordning. 
 Föreslagen dagordning godkändes. 

§ 3. Val av justeringsman. 

 Föreslogs och valdes Kerstin Sundberg att justera dagens protokoll. 

§ 4. Godkännande av föregående protokoll. 
 Protokoll 2005 – 10 – 24 godkändes och lades till handlingarna. 

§ 5. Botkyrka Hundungom. 
 Meddelades att samtliga i styrelsen hade avgått. Ny styrelse bestående av  
 nio personer hade tillträtt. Ordförande är Anna Lönnqvist, kassör Ann-Kristin 
 Dahlström och sekreterare Elin Arnesten. Totalt har BHU idag 81 stycken 
 medlemmar. BHU bör ha en egen plats på vår hemsida. Jenny och Anna  
 åtgärdar. BHU har idag stor hjälp av Inger Falk vilket dom är tacksamma för. 
 Agility och kursverksamhet står på programmet. 
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§ 6. Skrivelser. 
 a) inkomna. 
 Från Studiefrämjandet. Temakväll föreningsteknik.  Ordf. 
 Från SBK. SBK-Info nr. 10/05   Ansl.tavla 
 Från Försvarsmakten, Utb.info. Inbjudan  Friv.sekt. 

 b) utgående. 
 Till SBK. Uppgift om medlemsavgifter för 2006. 
 
§ 7. Beslut skrivelser. 
 Inga 

§ 8. Rapporter. 
 a) ekonomiska. 

På konton per den 22 novemberfinns följande: Postgiro 48,428 Ica 51,724 
 Tävlingspostgiro 3,754 Bank 33,787 Obligationer 178, 814 och handkassa  
        2,548 kronor. 

 b) övriga. 
 Inga 

§ 9.  Sektorer/kommittéer. 

 Tävlingssektorn. 
 Noterades att den sedvanliga markägarträffen äger rum den 10 december. 
 Den tänkta tävlingsledarutbildning som skulle ha skett under hösten har 
 tyvärr inte blivit av. Brist på intresserade är orsaken. Visst behov finns nog 
 också av ren allmän funktionärsutbildning. 

 Hundägarutbildningssektorn. 
 Kurser som pågår är enligt följande: 1 grundkurs, 1 nybörjarkurs samt 1 fort- 
 sättningskurs. En appellklasskurs kommer att startas i slutet av november. 
 Instruktörsträff blir det den 29 november. 

 Rasutvecklingssektorn. 
 M1 utbildningen är avklarad. En M2 utbildning planeras under våren till- 
 sammans med Nynäshamn. 

 Anläggningskommittén. 

Höstens städdag samlade 22 stycken städvilliga personer. Lysrör i 
ytterbelysning på stugan är bytt. Ny belysning kommer at sättas upp på vägen 
mellan stuga och parkering.  
Anna undersöker möjligheter till ny vikvägg. 
Beslutades att inköpa 1 stycken snöslunga. Maxkostnad 10,000 kronor. 
Kran på toalett är utbytt. 
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                     Kök/Servering. 

Alkoholhaltiga drycker till markägarträffen skall inköpas i vanlig ordning. 
Ekonomin är mycket bra. 

 

PR/INFO. 
Meddelades att årets sista nummer av vår klubbtidning är på tryckning. 
Meddelades också att Silva inte kommer att sitta kvar i kommittén under 2006. 
 

§ 10. Övrigt. 
 Inga övriga frågor förelåg. 

§ 11. Nästa möte. 
 Nästa möte är måndagen den 19 december klockan 19,00. 

§ 12.  Avslutning. 
Ordföranden tackade för visat intresse och avslutade mötet klockan 19,48. 

 

 

 
Vid protokollet 

 

Ulrik Bergquist    Lena Jernström 

Sekreterare.     Ordförande 

 

 

Justeras 

 

Kerstin Sundberg. 
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